
P R O T O K O L NTXXXVIII/2010

obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 27 maja 2010roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%)'

W obradach ucze stnczyh zaproszeni go6cie wedlug zaNqczonychlist obecno6ci'

Porzq{ek obrad

1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad

2. Przedstawienie porzSdku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej

3. Wyb6r sekretara obrad X)O(VIII sesji Rady Miejskiej
4. PrryjEcie protokofu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej

s. Informac;a rrzewodniczqpego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

migdzy sesjami

6. Sprawozdanie Burmistrza z realiaasji zaAah w poprzednim okresb, zv'fiaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7 .Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
9. Zattierdzpme sprawozdania finansowego Ostrzeszowskiego Centrum Kultury

im. Antoniego Serberlskiego za 2009 rok
10. Zatwierdzrnte sprawozdania fiinarsowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy

Ostrzesz6w im. Stanislawa Czernika 222009 rok
I 1. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) znrian w budiecie Miasa i Gminy Ostrzesz6w w 2010 roku (nr 252/2010)

b) udzielenia z budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w pomocy finansowej Powiatowi
Ostrzesmwskiemu oraz zzwarcia porozumienia (rn 249 12010)

c) zamiany grunt6w pomigdry Miastem i Gmin4 Ostrzesz6w a Pani4 berqZjezdzaka
zam. Rogaszyce, 63-500 Ostrzesz6w (nr 241/2010)

d) przyjEcia jednolitego rekstu Starutu Zwiqzku Gmin Ziemi ostrzeszowskiej (nt 250/2010)

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapyania
13. Sprawy r62ne i informacje
14. Zakohczene

Do n-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoici obrad
Radny Edward Skzypek - Przewodntcz46;y Rady Miejskiej otworzyl
obrady X)O(VIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil 2e sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.
ZLoiryt tyczena z okazji 2O'lecia samorzq$u' Podkre5laj4c' ir wla.Snie

w dniu 27 maja 1990 roku odbyly sig pierwsze wybory do samorz4{u.

Prrypomnial, kztei okazji Svigtowad bEdzie w dniu 9 czetwcabt.
Przewodniczqpy Rady Miejskiej odczytal ,"\pel Zwiqzku Harcerstwa
Rzeczypospolitej Obw6d Ostrzesz6d' - Harcerska Ostrzeszowska Akcja
Pomocy dla Powodzian z pro6b4 o wzigcie udzialu.
Radni otrzymali na pi5mie Apel.
Apel stanowi zal4cznik do protokolu.

Do o-ktu 2-eo Przedstawienie oorzadku obrad XXXVIII sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porzqlek ob'rad, kt6ry radni

olrzyrrr h z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
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Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wycofanie z porzadku obrad

w punkcie II podpunkt6w:
e) wystqpienia ze Stowarzyszenia Gmi4 Powiat6w i Wojew6dztw

,Proga S 11" (nr25l/2010)
f) nabycia gruntu polo2onego w Ostrzeszowie w rejonie ul. KoSciuszki

r 253/2010)
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,,2a") wprowadzila do porz4dku

xobrad zaproponowany projekt uchwaly.

Do n-ktu 3-so Wvb6r sekretarza obnad XXXVIII sesii Radv Mieiskiei
Zgodnie z wcze$nejszymi ustaleniami Przevtodniczqy Rady zglosil
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostala radna Krystyna Sikora.

Radna Krystyna Skora wyrazila zgodE na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow,,2a") wybrala radn4 KrysynE
Sikora sekretarzem obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej'

Do o-ktu 4-so Przviecie nrotokolu z obrad XXXVII sesii Radv Mieiskiei
Radny Jan Papiemik - sekretarz obrad )fiXVII sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie prryjqcia protok6l z poprzedniej sesji

bez odczytania.
Wniosek stanowi zalqoznrk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylo2ony do wgl4du radnych w pokoju nr 25

UrzEdu Miasta i Gminy o crym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu

na obrady dzisiejszej sesji.

Rada Miejska jednogtodnie (21 glos|w ,,2a") przyjgla zgloszony wniosek.

Do o-ktu 5-qo Informacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powy2szq informacjg zloryl Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy
Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zatryzntk do protokolu.

Do n-ktu 6-so Sorawozdanie Burmistrzr z realizacii zadai w oonrzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanishw Wabnic - Burmistrz zlo2yl powyrsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 7-qo Interpelacie i zanvtania radnvch
Radny Andrzej Manikowski zapltuie czy zostal ptzeprowa zany ptzegl$
dr6g gruntowych po ostatnich opadach deszczu. Cza Wydzial lnwestycji
i Gospodarki Komunalnej posiada dane na temat stanu dr6g oraz ilo5ci
potrzebnych napraw.
Czy w mi4zku zpodpisaniem ustawy o informatyzacji infrastruktury
przestrzennej. kt6ra naklada na gminp obowi4zek przygotowania ewidencji
miejscowoSci, ulic i adresow w celu wykonania zbiorczego rejestru jako

czq&:i skladowej tej infrastruktory, gmina jest przygotowana do spotz4dzenia
tego rejestru, zwlaszcza, ze obowiqzuje kx6tki termin do wywiqTania siE

z tego zzdann - do 3 grudnia br.
Radny Henryk Ikjser W imieniu miszkanc6w miejscowo6ci Roj6w prosi

o udzielenie informacji na jakim etapie jest sprawa budowy chodnika przy



drodze nr 449. Cty 
^"tutu iajgtu aecy"ia oprzetargu oraz terminie

rozpoczgcia rob6t.
Maj4c na uwadze tragedig jaka w zwipku z powodzi4 dotknQla wiele os6b
zamieszkalych w pobliiu duzych rzek, zwraca siE z proSb4 w Slad za apelem
Zwi4zku Harcerstwa Rzecrypospolitej Ostrzesz6w o mrganinow anie
pomocy dla poszkodowanych. Uwztita, 2e struktury gminne, np. Miejsko-
Gminny Odrodek Pomocy Spolecme, majqp wigksze mo2fiwodci dzialania
fiZ ZwitSzakHar.cerstw4 dlatego powinny podjqi wspolpracg wtlT n zakresie.

Radny Jerzy Szulc4dski majqc na uwadze planowany objazd delegacji
z partnerskiej gminy Stuhr wnosi o uzupehrienie zmszszonej rok temu
tabliczki STUHR w parku miejskim pod tablicq kierunkow4 STUHR

- 777 ktlr
Porusza problem bezpieczeistwa i higieny na wybu dowanym przez Grupp
Muszkieter6w placu zabaw w parku miejskim im. Jana Pawh II. Zavvtaza
trry nieprawidlowo6ciw firnkcjonowaniu placu (brak barierki pomipdzy
hu5tawk4 i lawk4 ulamane uschnigte drzewo oraz brak ogrodzenia terenu,
co pwooduje wchodzenie psow i zanrczyszczane piasku w piaskownicy),
w zwi4zku z crym zwraca siE z proSbq o podjecie stosownych dzialari
w celu zadbania o bezpieczny pobyt najmlodsrych mieszkaric6w Ostrze-
szowa na terenie parku.

Radny Ryszard Sz,J'maliski - w zw'r4;ku z zalcr,4ieczenrem zbu&zecie gminy
kwoty na monitoring miasta zapytuje jakie dznlallrLa zostaly podjQte w tym
zakresie, rc jakim etapie reahzacji jeste5my i cry przyj gte zalo2enn zanan4
wykonane jeszcze w tym roku.
Radny Andrzej Og6rkiewicz - majqp na uwadze niebezpieczefstwo poru-
szania sig piesrych na ul. Piastowskiej pyta StarostQ kiedy bqdzie budowany
chodnik przy tej ulicy w strong ocryszczalni Sciek6w i na jakim odcinku.
Radna Miroshwa Modrzynska ponawia proSbp o budowE chodnika
w Szklarce My3ln. praz podkredla fakt wystqpowania trudno6ci w kontak-
tach z Wielkopolskim Zarzqdem Dr6g Wojew6dzkich - problemem jest nie
tyfko brak chodnik6w, ale niedroine przepusty, pozarywane pobocza.
W zwi4zku z tym wnosi o "aproszenie 

przedstawiciela WZDW na jedna
z mjbli2srych sesji celem beTpoSredniego wytlumaczena zastnatej sytuacji.

Radny Jan G6ra - po obejrzeniu wraz z radnym Arkadiuszern Suchaneckinl
na wniosek mieszkaric6w przepustu na ul. Grabowskiej stwierdza, 2e jeden
z dw6ch ciek6w, kt6rymi ptynie woda jest zarwany. Popierajqp sugestiQ

radnej Miroslawy Modrryfiskiej zwraca sig do Burmistrza z pro6b4 o zapro-
szenie Kierownika Rejonu Dr6g Wojew6dzkich w Ostropwie Wkp. -
Ryszarda Wasiela na sesjE Rady Miejskiej.

Do o-ktu 8-eo Zaovtania i wnioski nrzewodniczacych dzielnic i soltvs6w
Ewa Sobczak - soltys wsi Olszyna zglasza zniszrzemnn nawierzchni chodnika
prry ul. Pogodnej spowodowane przez firmg prowadzqpq prace prry usuwaniu
starych nieuiltecznych slup6w telekomunikacyjnych. za pomocq cigikiego
sprzEtu. W zaistnialej Etuacji prosi Starostq w imieniu wlasnym jak i miesz-
kafc6w ulicy Pogodnej o podjgcie interwencji w sprawie naprawy powstalych
w gniecerl w kt6rych gromadza sip wody opadowe.
Miecryslaw M4dry - Przewodnicz4cy Rady Dzielnicy nr 4 dziEkuje za szabkie
podejmowanie dzialan w sprawach zglaszanych w imieniu dzielnicy ne 4,
a szczeg6lnie za usunipcie z ul. Lednej ostatnich pojemnik6w na zbi6rkg odneiry,
o co prosil na poprzednich sesjach
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Jednoczesnie zwaca uwagQ, 2e niejednokrotnnie wnioski sktradane do Urzgdu
zt>rNaszcza te dotyczqce kompetencji Wydzialu Inwestycji i Gospodarki
Komunalnej czy sp6lek komunalnych s4 rejestrowane i dalej pozostaj4 bez
rozpavzenia. Wnosi o udzielenie konkretnych odpowiedzi na skladane
postulaty czy ftd4 aealizowane, kiedy i w jaki sposob.
Andrzej Malachirski - soltys wsi Szklarka My6ln. zglasza fatdny *an &69
gruntowych na terenie wsi Szklarka MySln. i wnosi, aby odpowiednie sfu2by
zbadaly sytuacje i podjgly niezftdne czfnno$ci.

Do o-ktu 9-so Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Ostrzeszowskiego Centrum
Kulturv im. Antonieeo Serbefiskieso za 2009 rok
Artur Derewiecki - Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury przedsta-
wil powyzsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.
Stanislaw Wabnic - Burmistn pnedxawil projekt uchwaly w sprawie za-
twierdzenia sprawozdania finansowego i rodiczenia wyniku finansowego
Ostrzeszowskiego Centrum Kultury.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,,2a") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr X)O(YI|U277 /2010 stanowi zal4cztlk do prtookolu.

Do n-ktu l0-eo Zatwierdzenie sorawozdania fiinansoweso Biblioteki Publicznei
Miasta i Gminv Ostrzesz6w im. Stanislawa Czernika za 2009 rok
Renata Nowicka - Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy
Ostrznszbw zzpozmla Radg z powyiszym sprawozdaniem.
Radny Henryk IGjser zwr6cil uwagp tZ.w zalqcznku nt I jest blqd.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zaproponowal wycofanie sprawozdania
z obrad sesji.
Radny Slawomir Odrobifski wnosi o poprawienie sprawozdann i roz-
pa1'lzenre.

Sprawozdanie zostalo poprawione i ponownie przedstawione Radzie
przez Dyteklora Biblioteki.
Radny Henryk Kajser stwierdzil duzy wzrost podatku od nieruchomo5ci.
Sprawozdanie stanowi zalqpanik do protokolu.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly w sprawie za-
twierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzesz6w.

Rada Miejska jednogloSnie (21 glositw ,stl) podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )fiXVlll/278/2010 stanowi zal4cznik do prtookolu.

Przewodniczqpy Rady Miejskiej zapytal radnych czy w tym momencie
m6glby zabrai glos Henryk Sicinski - Dyrektor ZakJadu Zespofu Opieki
Zdrowotnej.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glos6w ,gai') wyazila zgodg.
Henryk Sicirski - Dyrektor Zespolu Zaklad6w Opieki Zdrowotnej poin-
formowal, Ze tomografjest juZ zainsalowany. Bylo trochg klopot6w
z fitm4 kt6ra przygotowyrrala pomie szczerie do zainstalowania tomografu.
Otrzymali5my 14 tys. AzPZU. Firma PANTOM z tr odzi obsluguje tomo-
grafi jest jej wlasno5ci4. Bgdzie wykonywac r6wnieZ uslugi odplatne, w cenie
ok. 200 - 300 d.
Radny Kajser zapytal na ile lat podpisana jest umowa z finn4.
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DTrektor 72OZ odpowiedzial, irc rc 4 lata.
Przewodntcz4y Rady Miejskiej zapytal dlaczego na 4 lata'
Radna Mariola Kodowska zapytala ile wynosi dzierhwa pomieszczenia

dla firmy.
Radny Ryszard Srymanski zaPfuje:
- czy badann dla pacjent6w szpitala bbpd4 bezplatne,
- cry mamy badrg do odczytyvania badari tomografu.
Henryk Sicinski odpowiedzial:
- okes 4 lat zaproponowala firma i przyjgli6my,
- nie pamigtam ile wynosi dzierhwa pomieszczenia,

- badania dla pacjent6w szpitala bezplatne,
- odcryty bpdzie wykonyrval radiolog z Ostrowa Wlkp.

Do o-ktu ll-so Podiecie uchwal w sorawie:
a) zmian w budiecie Miesta i Gminv Ostrzesz6w w 2010 roku

(nr25212010\
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil powyzszy projell uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo3nie (21 glos6w ,za") podjpla uchwalg.
Uchwala Nr X)O(Vllll21 5l2Dl0 stanowi zalqpznik do prtookolu.

a) udzielenia z budietu Miasta i Gminv Ostrzesz6w oomocv frnansowei
Powiatowi Ostrzeszowskiemu oraz zawarcia norozumienia
(nr24920101
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawtl powy2szy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w,,za') podjela uchwale.
Uchwala Nr X)O(Vlll/27 6/2010 starrcw zal4cznrk do prtookofu.

b) zamianv grunt6w nomiedzy Miastem i Gmina Ostrzesz6w a Pania
Irena Zie2dzalka zam. Roeaszvce 198.63-500 Ostrz6z6w
(nr 24112010\
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej poryty\4nie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w ,ga") podjgla uchwalE.
Uchwala Nr X)O(VILU279/2010 5161611,i zql4lzrik do prtookolu.

Obrady sesji opufurt radny Adxn Zawada.

c) orzviecia iednolitego tektu Statutu Zwiazku Gmin Ziemi
Ostrzeszowskiei (nr 250/2010)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmisrza przedsawil projelt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywne zzopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,2a") podjEla uchwalg.
Uchwah Nr )OOily'lll/279/2010 stanowi zahcznik do prtookolu.
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Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowq przerwQ w obradach
(godzina n45-l2t\.

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cil radny Andrzej Cudniewicz.

Do p-ktu 12-eo Odnowiedzi na interpelacie i zaovtania
Stanislaw Wabnic odpowiadaj4c m zapytmtn i mterpelacje w1'jainil:
- Wydzial Inwestycji i Gospodarki Komunalnej ma rozeznanie jakodci

dr6g na terenie miasta i gminy,
- Urz4d robi przygotowania do sporzqlzenia rejestru miejscowo5ci, ulic

adrs6w,
- bEdq ogloszone przetargi na budowg chodnik6w przy drogach rn 444

i ttt M9,
- mamy powolany Zesp6l, kt6ry wiosn4 dokonuje przegl4d6w plac6w

zahaw rnterente miasta i gminy
- po otrrymaniu protokolu Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosk6w - zzjmE

stanowisko w sprawie monitoringu,
- zaprosimy Wasielg - Dyrekcja Dr6g i Autostrad na kolejn4 sesjE Rady

Miejskiej i wyjaSnimy remonty i utrzymanie dr6g wojew6dzkictq
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa dokona objazdu dr6g

gminnyctL
- zainteresowani otrzymaj4 odpowiedzi na piSmie.

Do p-ktu 13-qo Sorawy r62ne i informacie
Styanislaw Kry$ - mieszkaniec wsi Rogaszyce nnzekal rlu::

- zle traktowanie dzieci w przedszkolu (przegrzewanie, nie uczenie pisa6, itp)
- nie od6niezanie wszystkich dr6g w czasie zimy (kiepskie odSniehnie).
Stanislaw Wabnic - Burmistrz zaproponowal przemySlenie cry nie wykona6
saandaru dla miasla Ostrzesznwa z okazji 750Jecia.
Rada Miejska proponuje poczynienie rczenlania terminu i kosa6w wykonania
sdandaru.
Radny Henryk Mackanii stwierdza, ze Stanislaw KryS nie zalatwia spraw
na miejscu tzn. z Rad4 Soleckq czy soltysem we wsi Rogasrycach.
Praewodnicz4cy Rady Miejskiej:
- zapozrnl z podnpkowaniem od Biskupa Kaliskiego dla Rady Miejskiej,
- poinformowal, 2e kolejna sesja odbgdzie siq w dniu 9 czerwca w Kino-teatrze

z okazji 2O-lecia samorz4du gminnego.
Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu Obsfugi Plac6wek OSwiatowych
poinformowal o mo2liwofciach szk6l podstawowych i gimnazj6w dotycz4-
cych nauki plywania na krytej plywalni.
Radny Andrzej Manikowski zapytuje czy ftdzie remont ulicy K4pielowej
-dodrogimll
Zastppca Burmistrza wyja6nil:
- dzi5 skladamy wniosek o Srodki zewngtrzne na remont ul. Kqpielowej,
- przetarg loqdzie ogloszony na przebudowg ul. K4pielowej do drogi nr 1l

jako inwestycji dwuletniej,
- do otwarcia krytej plywalni ulica nie bqdzie wlremontowana.
Radny Slawomir Odrobiriski stwierdz4 2e mlezy poczekai na Srodki zewnqtrz
by pnystryf do przebudowy ulicy.



Do o-ktu 14-eo Zakofczenie
Pt**"dniczqpy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieC oq3qfgl
podzigkowat wizystkim za udzial w obradach i zarnknql obrady )OO(V[I
sesji Rady Mejskiej.

Rada podjPh 6 uchwal
xuAu ro4oirEtuoU"ay o godzinie l#, a zakoitczylao godzinie l3@'

obnrd sesji Rady Mteiskiei

Sikora

Protokolowah:


